
XXXIII (2009), 2 

 

СТАТИИ / СТАТЬИ / ARTICLES 

Климентина Иванова (София, България). Житие св. Григория Великого (BHG 721) в 

славянской кириллической традиции, с. 3–15.  

Искра Христова-Шомова (София, България). Един старобългарски празничен миней 

(Кирилската палимпсестна част на апостол No 880 от НБКМ), с. 16–38.  

Марина Чистякова (Вильнюс, Литва). Проложное Житие святой Параскевы Эпиватской по 

списку НБКМ No 167, с. 39–50.  

Христина Тончева (Пловдив, България). Глаголическо наследство в ръкописни требници от 

ХVII век, с. 51–62.  

Бистра Николова (София, България). Цар Петър и характерът на неговия култ, с. 63–78. 

 

ПРЕГЛЕД / ОБЗОРЫ И РЕЦЕНЗИИ / SURVEY AND BOOK REVIEWS 

Красимир Станчев (Рим, Италия). Ярко присъствие в славистичната наука (Проф. Александър 

Наумов на 60 години), с. 79–84.  

Цветанка Янакиева, Грета Стоянова (Шумен, България). Ценен принос към изследването на 

материалната и на духовната култура на Първото българско царство, с. 85–92.  

Нели Ганчева (София, България). Международна научна конференция „Кирило-Методиевската 

идея в Православното християнство“, с. 93–100. 

 

 

CONTENTS 

 

ARTICLES 

Klimentina Ivanova (Sofia, Bulgaria). The Vita of St. Gregory the Great (BHG 721) in the Slavic 

Cyrillic Tradition, 3–15. 

Iskra Hristova-Shomova (Sofia, Bulgaria). An Old Bulgarian Festal Menaion (The Cyrillic palimpsest 

part of the Apostol no. 880 of NBKM), 16–38. 

Marina Chistiakova (Vilnius, Lithuania). The Synaxarion Life of St. Paraskeva of Epibates According 

Ms NBKM 167, 39–50. 

Hristina Toncheva (Plovdiv, Bulgaria). Glagolitic Traditions in Manuscript Prayer-Books of the 17th 

Century, 51–62. 

Bistra Nikolova (Sofia, Bulgaria). King Peter and Characteristic of His Cult, 63–78. 

 

SURVEY AND BOOK REVIEWS 

Krassimir Stantchev (Rome, Italy). A Figure of Distinction in Slavic Studies (Prof. Aleksander 

Naumow at 60,) 79–84. 

Cvetanka Yanakieva, Greta Stoyanova (Shumen, Bulgaria). A Valuable Contribution to  the Study of 

the Material and Spiritual Culture of the First Bulgarian Kingdom, 85–92. 

Neli Gancheva (Sofia, Bulgaria). International Scientific Conference “The CyrilloMethodian Idea in 

Orthodox Christianity”, 93–100. 

 


